
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně dne 16.2.2005 
 

 
přítomni: Mgr. Irena Armutidisová, ak. mal. Vladimír Merta, doc. Mgr. Jana Preková, 

BcA. Martin Skalický, BcA. Šimon Chloupek, BcA. Lukáš Berta, BcA. Jan 
Klimeš, 

omluveni:  doc. ak. soch. Michal Gabriel, Mgr. Rostislav Niederle, Ph.D., Mgr. Blahoslav 
Rozbořil, ak. mal. Margita Titlová,  

hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, Petr Dub,  
PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. – omluven. 

 
Program řádného  zasedání: 
 
1. Schválení programu (Mgr. Armutidisová); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU v Brně 26. 1. 2005 (Mgr. Armutidisová); 
3. Projednání, případné schválení Výroční zprávy o činnosti FaVU VUT v Brně za r. 2004 a    
    Výroční zprávy o hospodaření FaVU VUT v Brně za r. 2004 (PhDr. Spielmann, dr.h.c.) –  
    předkládací lhůta viz. bod 7. zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 26. 1. 2005. 
4. Stanovení následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně; 
5. Různé 
 
Ad 1. 
Schválení programu. 
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. Program byl schválen. 
 
Ad 2. 
Schválení zápisu z minulého zasedání. 
Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 2. Zápis byl schválen. 
 
Ad 3. 
Na jednání se dostavil ak. mal. Merta. 
 
V rámci debaty nad výročními zprávami senátoři diskutovali otázky spojené s provozními 
náklady budov a možnostmi jejich navýšení. Ak. mal. Merta vzpomněl v této souvislosti 
kárný dopis magistrátu upozorňující na nevyhovující stav fasády budovy Údolní. Mgr. Bílá, 
tajemnice, senátory podrobně seznámila s problematikou financování oprav budovy Údolní. A 
dále objasnila finančními toky na FaVU a VUT v Brně. 
Schválení Výroční zprávy o hospodaření FaVU VUT v Brně za r. 2004 
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Výroční zpráva o hospodaření byla schválena. 
 
Schválení Výroční zprávy o činnosti FaVU VUT v Brně za r. 2004 
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Výroční zpráva o činnosti fakulty byla schválena.  
 
Ad 4. 
Příští zasedání AS FaVU se uskuteční ve středu 30. 3. 2005, ve 13.00 hod., FaVU VUT 
v Brně, Rybářská 125/13/15, místnost č. 405. 
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Termín zasedání schválen. 
 
 
 



Ad 5. 
BcA. Berta a Mgr. Armutidisová podali v bodě různé informace o jednání AS VUT, který se 
zabýval na svém posledním jednání i otázkou členství děkana FaVU v akademické obci. AS 
VUT shledal, že posouzení členství děkana FaVU v akademické obci není v jeho kompetenci 
a tudíž mu nepřísluší tuto otázku řešit. AS VUT však zároveň požádal o právní rozbor celé 
situace, protože se tato může v budoucnu opakovat na jiných fakultách. 
 
Dále v senátu proběhla diskuse nad složením umělecké rady, jejím proporčním zastoupení 
stran jednotlivých oborů a také externích a interních pracovníků. 
 
  
 
 
 
 
Zapsal: BcA. Lukáš Berta 
Verifikovala: Mgr. Irena Armutidisová  
 
 
 
 
 


